
V Draveljski gmajni

Vrsta napak
odpravljenih
IZVRSNI SVET SKUPSCINE OBClNE LJUB
LJANA SlŠKA JE PREVERIL URESNlCEVA-
NJE SKLEPOV ZA ODPRAVO NAPAK V
NASELJU SS 10 DRAVELJSKA GMAJNA ZE
SKORAJ LETO DNI JE PRETEKLO, OD-
KAR SO SE STANOVALCI BLOKOV A2, B3
IN E V DRAVELJSKI GMAJNI ZACELI PRI-
TOŽEVATI ZARADI RAZLlCNIH OliVAR
IN NAPAK V TEH NOVIH BLOKIH. JULIJA
LANI JE IZVRSNI SVET SKUPSClNE OBCl-
NE LJUBLJANA-ŠIŠKA IMENOVAL POSEB-
NO KOMISIJO ZA PREGLED STANJA V
TEH BLOKIH IN 27. AVGUSTA NA PODLA-
GI POROČILA TE KOMISIJE SPREJEL SE-
DEMNAJST SKLEPOV ZA ODPRAVO NA-
PAK.

Do danes je odpravljenih že vrsta napak,
nekatere pa še odpravljajo. V tem tednu se je
občinski izvršni svet zopet sestal, da preveri
uresničevanje sklepov in ugotovil, da so po-
pravila naprav in opreme, ki so v garancij-
skem roku, opravljena ali so še v popravilu.
Se vedno pa ostane odprto vprašanje sanacij
objektov, na katerih so se pojavile razpoke in
zato tudd netesnost stavb.

Raziskavo o vzrokih takega stanja zgradb
;'e vodila Fakulteta za arhitekturo, gradbeni-
štvo in geodezijo, ki je v začetku maja letos
podala dokončno poročilo. Ker je razsežnost
poškodb na blokih in s tem v zvezi tudi sana-
dja, dokaj problematična, je bdlo za temeljito
strokovno oceno potrebno nekoliko daljše ob-
dobje.

Po sprejetju dokončnega poročila je izvrš-
ni svet skupaj s pooblaščenim investitorjem
— Standard Investom, organiziral vrsto se-
stankov s projektanti, izvajalci in drugimi
udeleženci pri gradnji. Dogovorili so se, da
mora biti projekt sanacije blokov izdelan do
15. tega meseca, nakar se bodo takoj začela
sanacijska dela. Financiranje teh popravil bo-
do morali začasno zagotoviti izvajalci, vsalc za
svoje delo, dokler ne bodo po pravnem po-
stopku ugotovljeni dejanski krivd.

Informacijo o stanju v blokih Draveljske
gmajne bo izvršni svet posredoval tudi dele-
gatom julijske občinske skupščine in hkrati
predlagal skupščini tudi dva sklepa, ki jih je
izvršni svet sprejel že lani.

Izvršni svet predlaga stanovanjski interes-
ni skupnosti občine Ljubljana-Siška naj v bo-
dočih primerih stanovanjskdh graditev ne do-
voli vključitev delovnih organizacij v gradnjo,
če istočasno nastopajo kot nadzorni organ, do-
bavitelj gradbenega materiala ali izdajatelj
atestov na material in delo. Z drugim skle-
p6m pa izvršni svet priporoča stanovanjski
interesni skupnosti, da jih, v kolikor izvajalci
stanovanjske gradnje v Draveljski gmajni ne
bodo pravočasno in zadovoljivo rešili nastalo
problematiko izMjučiti iz bodoče gradnje sta-
novanj v občini Ljubljana-Siška.


